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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni: dle presenční listiny 

Předsednictvo – 2, 1 omluven 

Výbor – 6, 1 omluveni (výbor je usnášení schopný) 

Informace o stavu hospodaření 
Na účtu je 100 592,- a v pokladně 5 904,-.  Dotace od města jsou vyúčtovány. Vyúčtování dotace od kraje a 

od ČHS je připravena a odeslána bude v pondělí. Zbývá vyúčtovat dotaci od NSA. Byl zahájen příjem 

žádostí o dotace u NSA, města a kraje. Předseda podá žádosti na tradiční akce klubu a zajištění provozu 

stěny a kroužku. 

Akce 

Brigáda 

Akce proběhla dle plánu. Díky slušné účasti se podařilo vše udělat a ještě se nakonec pobavit.  Vyúčtování 

dotace od ČHS je připraveno k odeslání. 

Pivovar 

Na akci se přihlásilo 6 účastníků. Dušan převzal seznam a zbytek agendy bude zařizovat sám . 

Poslední slanění 

Akce je zajištěna. Plakáty jsou v oběhu pomocí FB kampaně a klubového webu. Samotné slanění proběhne 

na Junácké vyhlídce. V plánu je cesta ze Slavného přes Junáckou k Lidmanom. Odvoz s akce není zatím 

zajištěn. Předseda zjistí možnost autobusu, případně se spojí s Beranem a společně najdou alternativu. 

 

Novoroční open 

Příprava akce probíhá. Termín je 14.1.2023. Papouch připravuje plakát. Kontakt se sponzory má Tyják a 

Alberto. Stavbu cest bude zajišťovat Prťka, Alberto a Sanka. 
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Členská základna 
Žádost Jiřího Sedláčka o členství výbor schválil. 

Ostatní 
- Stěna otevřena dle rozvrhu. Rozdělení služeb dle rozpisu na webu a případně dle dohody v rámci 

whats up skupiny. 
- Předseda založil nový účet u Raiffeisen bank a zajistí zrušení účtu ČS. Informaci následně bude 

presentovat členům a partnerům. 

     

 

V Polici nad Metují dne 4.11.2022        zapsal: Tomáš Hornych 
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